



KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR (KPLB) NEGERI SARAWAK

KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor **bumiputera** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU) atau Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:

Bil	Butir-butir Sebut Harga	Kelayakan	Butir-butir taklimat dan lawatan tapak	Butir-butir pengambilan dokumen	Tarikh dan waktu tawaran ditutup
1	PROJEK NAIKTARAF JALAN PERHUBUNGAN DESA RUMAH PANJANG RH. MEBAK, SG. SELEZU ASSAU, SEBAUH, BINTULU, SARAWAK. KPLB.SH.482/2018/SWK33	1. Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) Oleh CIDB - Gred G1 - Kategori CE - Pengkhususan CE01,CE21 dan; 2. (i) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Oleh CIDB - Gred G1 - Kategori CE ATAU; (ii) UPKJ - Kelas E atau EX - Kepala I, Sub Kepala (1) - Kepala III, Sub Kepala 1(a), 1(b), 1(d), 1(e), 2(a) / 2(b) & 2(d) dan; 3. Sijil Taraf Bumiputera BPKU atau UPKJ	Tarikh: 28 OGOS 2018 (SELASA) Masa: 2.30 Ptg - 3.30 Ptg Tempat: 2.30 Ptg - 3.00 Ptg Berkumpul dan Pendaftaran di Perkarangan Rh. Mebak, Sg. Selezu Assau, Sebauh, Bintulu, Sarawak. 3.00 Ptg Bergerak Ke Lokasi Tapak (KEHADIRAN ADALAH DIWAJIBKAN)	Tarikh: 28 OGOS 2018 (SELASA) (SELEPAS TAKLIMAT TAPAK) Harga Dokumen: Percuma	Tarikh Tutup : 04 SEPTEMBER 2018 (SELASA) Waktu : 12.00 Tengah hari Tempat: Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar Negeri Sarawak, Tingkat Bawah, Wisma Hong, No. 202, Batu 2 3/4, Jalan Rock, 93200 Kuching, Sarawak

KEUTAMAAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN YANG BERDAFTAR DI DAERAH BERKENAAN SAHAJA

1 Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri lawatan tapak yang sah sahaja. Untuk maksud ini kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)** dan **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) **ATAU Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)** dan **Sijil Pendaftaran Unit Pendaftaran Kontraktor Dan Juruperunding (UPKJ)** SERTA **Sijil Taraf Bumiputera** dari Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU) atau **UPKJ** bersertakan satu **SALINAN** perakuan/sijil tersebut. (Salinan sijil tidak akan dikembalikan).

2 Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. **HANYA PENAMA** yang tercatat di dalam sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juru Perunding Sarawak (UPKJ), Sijil Aduan Pendaftaran Syarikat sahaja **YANG DIBENARKAN MENGHADIRI LAWATAN TAPAK / SESI TAKLIMAT / MENGAMBIL DOKUMEN SEBUTHARGA**.

3 Kontraktor / Syarikat **TIDAK DIBENARKAN** mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK / SPKK / UPKJ / Sijil Aduan Pendaftaran Syarikat selaras dengan arahan Perolehan Kerajaan di 1PP / PK2 / 2013.

4 Kontraktor **TIDAK DIBENARKAN** mengemukakan surat "Kebeharuan Khas Menyertai Tender Di Luar Bidang Pengkhususan" yang dikeluarkan oleh **Pejabat CIDB DAN** Surat kebenaran khas menyertai tender bagi Gred yang lebih tinggi/rendah adalah **TIDAK DITERIMA**.

5 Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.

6 Dokumen Sebut Harga yang **LEWAT** diterima tidak akan dipertimbangkan.

7 Kerajaan tidak terikat menerima sebut harga terendah atau mana-mana sebutharga.

8 Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri yang dicatatkan dengan nombor sebut harga serta tajuk sebut harga ke dalam Peti Tawaran di :-

Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar
Negeri Sarawak,
Tingkat Bawah Wisma Hong, No. 202, Batu 2 3/4, Jalan Rock, 93200 Kuching, Sarawak
Tarikh : 20 Ogos 2018